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U Jalžabetu je u utorak predstavljen kandidat Hrvatske demokratske zajednice za 

načelnika Robert Horvatić. 

 

Na predstavljanju kandidata ispred Doma kulture član Predsjedništva HDZ-a i 

aktualni predsjednik Općinskog vijeća Josip Križanić naglasio je da je Općina 

Jalžabet u zadnjih 20 godina prošla put od predzadnje općine u Varaždinskoj županiji 

do top 10 u Hrvatskoj po puno mjerljivih pokazatelja. 

 

„Zbog toga ljudi u ovu općinu doseljavaju i jedna smo od rijetkih općina koja ima 

povećanje broj stanovnika. U vrtićima nemamo listu čekanja, imamo jednosmjensku 

nastavu, stopa prireza je 0 i tako će ostati i dalje. U našoj zoni radi oko 1600 ljudi i 

gotovo nemamo nezaposlenih. Zbog svega navedenog u doba korone kad je bilo sve 

zatvoreno naši su mještani sve svoje životne potrebe mogli objediniti unutar naše 

općine“, rekao je Križanić. 



 

Dodao je da je društvena i komunalna infrastruktura gotovo u potpunosti izgrađena. 

Ove godine završit će se kanalizacije u Jakopovcu i Kaštelnacu, a iduće godine 

posljednji projekat – kanalizacija u Novakovcu. 

 

Mladima je poručio da će ubrzo biti postavljen i optički Internet, dok je 11 POS 

stanova pred izgradnjom. 

 

„Sljedeći mandat će biti kontinuitet, idemo s mladim čovjekom, Robertom Horvatićem, 

sportašem, vatrogascem i gospodarstvenikom“, kazao je Križanić. 

 

Dosadašnji načelnik Općine Jalžabet Mirko Magić uvjeren je da Robert Horvatić 

nastaviti dobro voditi Općinu kao što se to radilo u prethodnim mandatima. 

 

„Vjerujem i da će na izborima premoćno pobijediti, kao što je bilo unatrag četiri 

mandata. Mi smo započeli investicije, on će ih završiti. Pripremili smo projekte za 

sljedeće razdoblje, on će ih realizirati na dobrobit mještana općine Jalžabet“, poručio 

je Magić. 

 

Kandidat Robert Horvatić je podsjetio na kontinuitet vlasti HDZ-a s ambicioznim i 

sposobnim ljudima. 

 

„Zbog toga sam ponosan što sam kandidat za načelnika ove općine. Moj put je jasan. 

To je nastavak svih pokrenutih projekata, prije svega dovršetak kanalizacijske 

infrastrukture, izgradnje POS stanova, doma za naše streličare, modernizacije groblja 

video nadzorom. Zatim što prije krenuti u realizaciju projekata za što ugodniji život i 

podizanje standarda svakog mještanina. Tu mislim na dovođenje širokopojasnog 

internata kao i na LED rasvjetu u svakom naselju općine, svim umirovljenicima, 

studentima, poljoprivrednicima, udrugama, sportskim klubovima nastojat ću 

financijski i projektno pomagati. Uz sufinanciranje produženog boravka u školi i 

smještaja u vrtić, nastojat ću da se sufinanciraju izvannastavne aktivnosti u ljetnim i 

zimskim mjesecima za svu našu osnovnoškolsku djecu“, rekao je Horvatić. 

 



Predsjednik Županijske organizacije HDZ-a i saborski zastupnik Anđelko Stričak 

naglasio je uvijek i iza svega stoje ljudi, a o tome najbolje govori Općina Jalžabet. 

 

„Od jedne male ruralne sredine upravo zahvaljujući dužnosnicima HDZ-a razvijen je 

ovaj lijepi dio naše Varaždinske županije u mjesto ugodno za život. O tome govore 

svi gosparski, infrastrukturni, komunalni, društveni, kulturni, sportski pokazatelji. Da 

nije bilo naših dužnosnika, Josipa Križanića i Mirka Magića i njihovog tima, čisto se 

pitam da li bi Općina Jalžabet danas bila zasigurno jedna od najrazvijenijih općina. 

Pitanje je da li bi se govorilo o slobodnoj zoni Jalžabet u top 10 zona, odnosno 

općina s najvećim gospodarskim rastom. Pitanje je da li bi danas u toj zoni radilo 

1600 naših sugrađana, da li bi iznos bio u milijardama. Stoga se opet vraćam da su 

uvijek iza svega najbitniji ljudi. A naš kandidat nastavit će razvoj ove uspješne 

sredine“, poručio je Stričak. 

 

Na predstavljanju kandidata HDZ-a za načelnika Općine Jalžabet bili su i predstavnici 

HSU-a koji će ga podržati na lokalnim izborima u 

svibnju.







 


